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Białe Błota, 01.08.2023 r. 

BRG.0002.11.2023 

 

 

Protokół z LXXVIII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota,  

która odbyła się 01.08.2023 r.  

w Auli Szkoły Podstawowej w Białych Błotach, ul. Czysta 1a 

 

 

Sesja trwała: od godziny 14:00 do godziny 14:40     

Sesję prowadził: Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz 

Sekretarz obrad: Kamilla Grzelak  

Protokolant posiedzenia: Anna Cabańska  

Przebieg sesji został transmitowany, utrwalony za pomocą urządzenia rejestrującego obraz  

i dźwięk i stanowi załącznik do niniejszego protokołu, który jest informacją publiczną. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 16 członków. 

Obecni: 

1. Bronisław Balcerowski 

2. Anna Banaszek 

3. Magdalena Burdanowska 

4. Kamilla Grzelak 

5. Jacek Grzywacz 

6. Krzysztof Kocikowski 

7. Jacek Krzyżanowski 

8. Karolina Lachowicz 

9. Aleksandra Lubońska 

10. Piotr Mądrzyński 

11. Krzysztof Michalak 

12. Zbigniew Moroz 

13. Leszek Niewiarowski 

14. Ilona Nowakowska 

15. Sławomir Ossowski 

16. Sławomir Ruge 

17. Henryk Sykut 

18. Magdalena Sznajder 

19. Katarzyna Tomicka 

20. Maria Wolsztyńska 

21. Łukasz Wyszomirski 

oraz: Zastępca Wójta Gminy Białe Błota Paweł Zuehlke, Sekretarz Gminy Ewa Galicka,  

mec. Maciej Dalka, sołtysi, mieszkańcy. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie LXXVIII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz 

stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie diet radnych Rady Gminy Białe Błota i zwrotu kosztów ich podróży 

służbowych, 

2) w sprawie pozostawia się bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika, 

3) w sprawie pozostawia się bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika, 

4) w sprawie pozostawia się bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika, 

5) w sprawie pozostawia się bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika, 

6) w sprawie pozostawia się bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika, 

7) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji  

o kandydatach na ławników, 

5. Zakończenie obrad LXXVIII Sesji VIII Kadencji. 

 

Ad 1. Otwarcie LXXVIII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz 

stwierdzenie quorum. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Henryk Sykut  otworzył obrady, powitał wszystkich 

zebranych. Sprawdzono obecność i stwierdzono quorum.  

Ad 2.  Wybór sekretarza obrad. 

Na sekretarza obrad zaproponowano kandydaturę radnej Kamilli Grzelak.   

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wybór na funkcję sekretarza obrad radnej Kamilli Grzelak.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Maria Wolsztyńska 

 

NIEOBECNI (8) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Krzysztof 

Michalak, Leszek Niewiarowski, Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

 

Sekretarzem obrad została wybrana radna Kamilla Grzelak   
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3. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder wnioskowała  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku  

Nr BRG.1510.20.2023 Stowarzyszenia Inicjatyw Lokalnych PARASOLKA w sprawie 

zarządzenia przez Radę Gminy Białe Błota konsultacji społecznych ograniczonych terytorialnie 

do sołectw: Łochowo, Łochowice, Lisi Ogon, a także w zakresie przedmiotowym do planowanej 

przebudowy odcinka drogi powiatowej od mostu nad wodami Kanału Noteckiego w 

miejscowości Lisi Ogon do zjazdu z drogi ekspresowej S5/S10 w Lisim Ogonie. Projekt uchwały 

został przygotowany przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Henryk Sykut stwierdził, że sesja odbywa się na wniosek 

wójta w związku z czym zwrócił się z pytaniem do zastępcy wójta czy wyraża zgodę na 

wprowadzenie projektu uchwały zaproponowanego przez radną Magdalenę Sznajder.  

Zastępca Wójta Paweł Zuehlke nie wyraził zgody na wprowadzenie do porządku obrad sesji 

ww. projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Henryk Sykut prosił o uzasadnienie tej decyzji. Stwierdził, 

że jest to temat dość trudny, ponieważ dotyczy budowy drogi powiatowej i im dłużej sprawy 

konsultacji będą przeciągane to niezadowolenie społeczne będzie rosło. (nagranie od 00:03:56 

do 00:04:48). 

Zastępca Wójta Paweł Zuehlke stwierdził, że należy tę sprawę omówić na komisjach rady i 

wówczas powrócić do tematu na sesji.  

Radna Magdalena Sznajder przekazała, że komisja spotkała się w miesiącu lipcu w okresie 

urlopowym. W związku z upływem  terminu rozpatrzenia wniosku trzeba będzie zwołać 

kolejną sesję w następnym tygodniu.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Henryk Sykut nie poddał pod głosowanie przedstawionego 

porządku obrad.  

 

4. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie diet radnych Rady Gminy Białe Błota i zwrotu kosztów ich podróży 

służbowych, 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Henryk Sykut mówił, że poprzednie uchwały w sprawie diet 

radnych nie były publikowane w Dzienniku Urzędowym Wojewody. Orzecznictwo sądowe 

spowodowało, że dokumenty muszą być poprawione. W projekcie uchwały nie ma żadnych 

zmian oprócz punktu informującego, że uchwała wchodzi po upływie 14 dni od  publikacji w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko- Pomorskiego z mocą obowiązująca od dnia 

14.06.2023r.  (nagranie od 0:06:06 do 0:07:11)  

Radna Maria Wolsztyńska zwrócił się z pytaniem, czy porządek obrad może nie zostać 

przegłosowany.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Henryk Sykut odpowiedział, że nie ma potrzeby głosowania 

porządku obrad. Gdyby porządek był zmieniany wówczas zostałoby przeprowadzone 

głosowanie.  



4 

 

Radna Maria Wolsztyńska odniosła się do projektu uchwały w sprawie diet radnych Rady Gminy 

Białe Błota i zwrotu kosztów ich podróży służbowych. Przekazała, że w dniu 16.11.2021r. gdy 

była podjęta ostatnia uchwała w ww. sprawie  głosowała przeciwko podwyżce diet w związku z 

tym będzie głosowała przeciwko temu projektowi. (nagranie od 0:07:54 do 0:08:15)  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Henryk Sykut przekazał, że regulacje diet wystąpiły we 

wszystkich samorządach, obecnie diety w gminie kształtują się na poziomie poniżej średniej. 

Jeżeli radni uważają, że diety są za wysokie można je przekazać, funkcjonują instytucje 

potrzebujące wsparcia. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie diet radnych Rady Gminy Białe Błota i zwrotu kosztów ich podróży służbowych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Piotr 

Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (1) 

Maria Wolsztyńska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bronisław Balcerowski, Sławomir Ossowski 

 

NIEOBECNI (7) 

Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Krzysztof 

Michalak, Leszek Niewiarowski, Katarzyna Tomicka 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.85.2023 w sprawie diet radnych 

Rady Gminy Białe Błota i zwrotu kosztów ich podróży służbowych 

 

Radny Łukasz Wyszomirski zwrócił uwagę, iż w momencie wprowadzenie projektu uchwały 

pod głosowanie, Wiceprzewodniczący Rady Gminy Henryk Sykut przedstawił stanowisko, iż 

jest to rozstrzygnięcie prokuratury które miało zastrzeżenia i zostało to administracyjnie 

uporządkowane. Dziwi się głosom przeciw i głosom wstrzymującym, bo to jakby ktoś nie 

zrozumiał uchwały. (nagranie od 0:09:39 do 0:10:21)  

 

Mac. Maciej Dalka stwierdził, że była konieczność podjęcia tej uchwały, ponieważ Wojewódzki 

Sąd Administracyjny uchylił wszystkie poprzednie uchwały. Nie podjęcie tej uchwały 

spowodowałoby brak  dokumentu regulującego kwestie diet radnych. Sprawa sprowadzała się 

do interpretacji, czy jest to akt prawa miejscowego, czy nie jest. Do tej pory było stanowisko, że 

jest to kwestia która nie jest aktem prawa miejscowego, od kilkunastu miesięcy jest nowe 

stanowisko Sądów Administracyjnych, że diety są taką materią, która powinna być publikowana 
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jak akt prawa miejscowego i ta uchwała znajdzie się w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Kujawsko- Pomorskiego. (nagranie od 0:10:25 do 0:11:31)  

 

2) w sprawie pozostawia się bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika, 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Henryk Sykut przekazał, że w treści projektu uchwały 

wskazano, iż pozostawia się bez dalszego biegu zgłoszenie Pani Marzenny Anny Jankowskiej 

kandydatki na ławnika do Sądu Rejonowego w Bydgoszczy, zgłoszone przez Stowarzyszenie 

Inicjatyw Lokalnych Parasolka. 

 

Radna Magdalena Sznajder przewodnicząca zespołu ds. opiniowania kandydatów na ławników 

do Sądu Okręgowego i Sądu Rejonowego w Bydgoszczy na kadencję 2024-2027 przedstawiła 

wymagania na stanowisku ławnika wynikające z ustawy prawo o ustroju sądów powszechnych. 

Mówiła, że komisja rozpatrzyła kandydaturę m. in.  Pani Marzenny Anny Jankowskiej. Według 

komisji kandydatka nie spełniła wymogów karty zgłoszenia na ławnika, ponieważ została ona 

wypełniona małymi literami. Przedstawiła wzór karty zgłoszenia w której w objaśnieniach jest 

wskazane, że karta zgłoszenia powinna być wypełniona dużymi, drukowanymi literami 

czarnym lub niebieskim kolorem. W związku z czym komisja podjęła decyzje o niespełnieniu 

wymogów. W omawianym przypadku reszta wymogów kandydata została spełniona. (nagranie 

od 0:12:37 do 0:15:33).  

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Henryk Sykut odczytał  informację w zakresie danych 

osobowych. Mówił, że karta zgłoszenia w tym przypadku jest wypełniona czytelnie, wniosek 

spełnia pozostałe kryteria i należałoby  się zastanowić, czy należy odrzucić taką kandydaturę. 

Prosił o wypowiedź w tej sprawie mecenasa Macieja Dalka (nagranie od 0:15:31 do 0:17:30). 

Mecenas Maciej Dalka wskazał, że projekt uchwały został zaakceptowany przez kancelarię pod 

względem formalno- prawnym. Przyczynę pozostawienia bez dalszego biegu  stanowi § 10 art. 

162 prawa o ustroju sądów powszechnych. Artykuł wskazuje, że zgłoszenia kandydatów, które 

wpłynęły do rady po upływie terminu, a także zgłoszenia które nie spełniają wymogów 

formalnych o których mowa w paragrafach od 2 do 5 pozostawia się bez dalszego biegu.  

W paragrafach od 2 do 5 wskazane są elementy, które muszą zostać złożone wraz z wnioskiem.  

W tych paragrafach nie ma mowy o tym, że ten wniosek musi zostać wypełniony drukowanymi 

literami o tym jest mowa we wzorcu. Mecenas wskazał, że należy wziąć pod uwagę głownie 

zapisy paragrafów od 2 do 5, jeżeli nie ma mowy w treści tych przepisów o wielkich literach to 

nie uważa, że jest to podstawa do zastosowania paragrafu 10. Mówił, że byłaby to zbyt daleko 

idąca interpretacja uznająca to za brak formalny. Stwierdził, że należy procedować wniosek. 

(nagranie od 0:17:34 do 0:20:02). 

Radny Łukasz Wyszomirski proponował, aby zwrócić się do Sądu o ponowne zwrócenie z 

wnioskiem do Rady Gminy, aby ilość kandydatów była większa i rozpatrzona pozytywnie.  

(nagranie od 0:20:05 do 0:22:00). 

Prezes Stowarzyszenia Inicjatyw Lokalnych Parasolka  Marzanna Kreja zgodziła się z 

interpretacją Mecenasa Macieja Dalka, ponieważ punkty od 2 do 5 w art. 10 zostały spełnione. 

Poinformowała, że wysłała e- mail do Ministerstwa Sprawiedliwości do wydziału, który jest 
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ogólnopolskim organizatorem wyborów o rozstrzygnięcie tej sprawy. Stowarzyszenie oczekuje 

na odpowiedź. Mówiła, że była dwie kadencje ławnikiem Sądu Okręgowego w Bydgoszczy 

wydziału karnego, jak również przewodniczącą Rady Ławniczej i nie ma możliwości 

przywrócenia na nowo wyborów ławników, bo to się dzieje tylko raz. Ponadto Pani Marzenna 

Jankowska była ławnikiem tej kadencji i bardzo dobrze sobie radziła i miała bardzo dobre 

opinie. Doceniany jest fakt, że są ławnicy drugą czy trzecią kadencję. Pani Marzanna Kreja 

wyraziła nadzieję, że Ministerstwo Sprawiedliwości przychyli się do tezy zaprezentowanej 

przez stowarzyszenie zgodnej z art 10 ust. od 2 do 5. Wskazała, że we wniosku zostały zawarte 

wszystkie dokumenty.  (nagranie od 0:22:23 do 0:25:54). 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie pozostawia się bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnik.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Jacek Grzywacz 

 

PRZECIW (15) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, 

Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Anna Banaszek, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak, Leszek 

Niewiarowski 

 

Projekt uchwały nie został przyjęty przez Radę Gminy Białe Błota. 

 

3) w sprawie pozostawia się bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika, 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Henryk Sykut przekazał prowadzenie sesji 

Przewodniczącemu Rady Gminy Jackowi Grzywaczowi.  

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz odczytał treść uchwały w której 

stwierdza się  pozostawienie bez dalszego biegu zgłoszenia Pani Natalii Magdaleny 

Matuszczak kandydatki na ławnika do Sądu Rejonowego w Bydgoszczy zgłoszonej przez 

grupę mieszkańców.  

 

Radna Magdalena Sznajder przekazała, że kandydatka na ławnika Pani Natalia Magdalena 

Matuszczak nie dopełniła obowiązku wypełnienia tabeli C w karcie zgłoszenia kandydata na 

ławnika, brak daty, miejscowości i podpisu osoby zgłaszającej. (nagranie od 0:29:05 do 

0:29:24). 
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Głosowano w sprawie: 

w sprawie pozostawia się bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, 

Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Anna Banaszek, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak, Leszek 

Niewiarowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.86.2023 w sprawie pozostawia się 

bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika.  

 

4) w sprawie pozostawia się bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika, 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz przekazał, że stwierdza się 

pozostawienie bez dalszego biegu zgłoszenie Pana Adama Stanisława Michewicza, kandydata 

na ławnika do Sądu Okręgowego w Bydgoszczy zgłoszonego przez grupę mieszkańców.  

 

Radna Magdalena Sznajder przekazała, że kandydat na ławnika Pan Adam Stanisław 

Michewicz nie spełnił wymogów dotyczących wymaganego zdjęcia kandydata na ławnika.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie pozostawia się bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, 

Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Anna Banaszek, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak, Leszek 

Niewiarowski 
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Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.87.2023 w sprawie pozostawia się 

bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika.  

 

5) w sprawie pozostawia się bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz przekazał, że stwierdza się 

pozostawienie bez dalszego biegu zgłoszenie Pani Marioli Anny Przyjemskiej kandydatki na 

ławnika do Sądu Okręgowego w Bydgoszczy zgłoszone przez grupę mieszkańców.  

 

Radna Magdalena Sznajder przekazała, że kandydata na ławnika Pani Mariola Anna 

Przyjemska nie spełniła wymogów w związku z brakiem podpisu osoby zgłaszającej 

kandydaturę.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie pozostawia się bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, 

Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Anna Banaszek, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak, Leszek 

Niewiarowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.88.2023 w sprawie pozostawia się 

bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika.  

 

6) w sprawie pozostawia się bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika, 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz przekazał, że stwierdza się 

pozostawienie bez dalszego biegu zgłoszenie Pani Sylwii Barbary Stoppel, kandydatki na 

ławnika do Sądu Rejonowego w Bydgoszczy zgłoszone przez grupę mieszkańców. 

 

Radna Magdalena Sznajder przekazała, że kandydata na ławnika Pani Sylwia Stoppel nie 

spełniła wymogów na ławnika z powodu braku podpisu w karcie zgłoszeniowej w tabeli C   

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie pozostawia się bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika.  

 



9 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, 

Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Anna Banaszek, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak, Leszek 

Niewiarowski 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.89.2023 w sprawie pozostawia się 

bez dalszego biegu zgłoszenia kandydata na ławnika.  

 

7) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o 

kandydatach na ławników 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na 

ławników.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Jacek Grzywacz, 

Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Anna Banaszek, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak, Leszek 

Niewiarowski. 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.90.2023 w sprawie zasięgnięcia 

od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników. 

 

Radny Łukasz Wyszomirski zgłosił błąd na wyświetlaczu  pomiaru prędkości przy ul. 

Centralnej w Białych Błotach.  

Mówił o rocznicy Powstania Warszawskiego, które przypada w dniu 1 sierpnia.  
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Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz prosił o uczczenie minutą ciszy 

upamiętnienie rocznicy Powstania Warszawskiego.  

 

  

Ad. 5. Zakończenie obrad LXXVIII Sesji VIII Kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zakończył obrady LXXVIII Sesji 

Rady Gminy. 

 

 

Przewodniczący 

                                                                                                     Rady Gminy Białe Błota 

 

/-/Jacek Grzywacz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie z sesji dostępne jest pod adresem:  

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/40054/sesja-rady-w-dniu-1-sierpnia-2023.htm 

 

 

Zgodnie z § 39 ust 2 i 5 Statutu Gminy Białe Błota uwagi do protokołu można wnosić do dnia  

22.08.2023 r. Uwagi można wnosić w formie pisemnej do Przewodniczącego Rady Gminy.  

 


